
Protokół nr XIII/2011 
z Sesji Rady Gminy Wymiarki 

z dnia 30 listopada 2011 r.  
odbytej w Publicznym Gimnazjum w Witoszynie 

 
 

Ad. pkt. 1. 
    Przewodniczący Rady Gminy – Pan Piotr Adamek  o godz. 16.00 dokonał 
otwarcia Sesji . 
Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15  
radnych, co wobec ustawowego składu 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
      Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek  powitał 
przybyłych na sesję Radnych Rady Gminy Wymiarki, Panią Marię Wrońską 
Radcę Prawnego,  Panią Anitę Staszkowian-  Wójta Gminy, Pana Piotra 
Tomkiewicza – Podinspektora- Komendanta Policji w Iłowej, dyrektorów i 
kierowników zakładów pracy i instytucji, sołtysów oraz wszystkich 
uczestniczących w sesji. 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr  2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. pkt.2. 
Radny Pan  Piotr Adamek Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  w 
związku z tym, że radni otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem 
przed sesją nie będzie on odczytywany.  Poddał porządek obrad pod głosowanie. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Porządek obrad XIII  sesji Rady Gminy Wymiarki odbytej  w dniu  
30 listopada 2011 roku.  

1. Otwarcie sesji. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołu z  XII sesji 
4. Interpelacje i zapytania radnych  
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych  
7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie pomiędzy sesjami 
8. Sprawozdanie Wójta gminy z działań podejmowanych w okresie 

pomiędzy sesjami 
     9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) obniżenia ceny żyta będącej podstawą obliczenia podatku rolnego 
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b) ustalenia stawek podatku od nieruchomości w Gminie Wymiarki 
c) zwolnień od podatku od nieruchomości w Gminie Wymiarki 
d) zatwierdzenia stawek za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
    odprowadzenie ścieków do zbiorczych urządzeń kanalizacyjnych  
e) ustalenia dopłaty do stawki za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
g) ustalenia stawek oraz zasad poboru opłaty targowej 
h) zmiany uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Wymiarki zasad 
    poboru podatków i ustalenia wynagrodzenia za inkaso należności  
    podatkowych 
i)ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  zajęć dla  
   nauczyciela grupy mieszanej 5 – 6 latków 
j) zmiany uchwały budżetowej na 2011 r. 
k) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie w kościele św. Anny w Lutynce. 
10.Wolne wnioski i zapytania 
11. Zamknięcie obrad XIII sesji. 

 
 
Ad. pkt.3. 
 
Radny Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 
przed sesją w Urzędzie Gminy był udostępniony do wglądu w biurze rady 
protokół z XII sesji  ,  jak i jest wyłożony  do wglądu  na dzisiejszej sesji. 
Zwrócił się z zapytaniem do radnych, wyznaczonych do przeczytania protokołu  
Pana Andrzeja Starzec i Pani Barbary Szkodzińskiej, czy wnoszą uwagi lub 
poprawki do protokołu z XII sesji? Radni nie wnieśli uwag do protokołu . Poza 
tym nikt z pozostałych radnych nie wniósł zastrzeżeń do protokołu. 
Protokół  zostały przyjęty jednogłośnie bez odczytywania. 
Do zapoznania się z protokołem z XIII  sesji wyznaczono radnych : Panią 
Joannę  Wieczorek  i Pana Leszka Wróbla. 
 
Ad. pkt. 4 
Pani Anita Staszkowian – wójt Gminy powiedziała, że na wniosek radnych na 
dzisiejszą sesję został zaproszony komendant posterunku Policji w Iłowej Pan 
Piotr Tomkiewicz ,  proszę o poruszenie problemów związanych ze współpracą 
z policją. 
 
Radna Pani Joanna Wieczorek , pytanie problemy z biegającymi psami, których 
się boją dzieci. 
 
Pan Piotr Tomkiewicz –problem z psami bez kagańców, wolno biegających, 
proszę o zgłaszanie takich sytuacji wówczas wobec właściciela zostanie 
zastosowane postępowanie karne. Musimy mieć osobę, która będzie to 
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zgłaszała, państwo znacie psy, znacie właścicieli, my potrzebujemy informacji. 
Dotyczy to dwustronnego zaangażowania i policji i osób które to zgłaszają. 
 
Zapytała o tiry, które parkują w miejscach niedozwolonych 
 
Pan Piotr  Tomkiewcz powiedział, że to było już zgłaszane przez panią wójt, ten 
temat był poruszany. Tym zajmuje się wyspecjalizowana komórka, prosimy o 
zgłaszanie na policję na numer 997 anonimowo policjanci którzy się tym 
zajmują pracują tylko w nocy 
 
- jeżeli chodzi o autobusy, które przewożą młodzież do szkół 
ponadgimnazjalnych i które są przeładowane ? 
 
Chodzi o informacje pisemną jakie to są autobusy i na których przystankach są 
przeładowane chodzi pod jaki przystanek i o której godzinie podjeżdża, 
wówczas podjedziemy, sprawdzimy to i jeżeli taka sytuacja zaistnieje wówczas 
kierowca zostanie ukarany 
 
Pan Cezary Hoffman , powiedział że wracał przez Lutynkę na wjeździe jest 
znak ograniczenia tonażu przed nim na tę drogę wjechał pusty tir z lasu  , nawet 
nie zwolnił, powiedział, że ma zapisany numer rejestracyjny pojazdu 
 
Pan Piotr Tomkiewicz powiedział, że zaprasza radnego do siebie na posterunek 
w celu złożenia zeznań , złożenia zawiadomienia o popełnionym wykroczeniu , 
trzeba reagować na takie sytuacje . 
 
Pan Piotr Kowalski zapytał, czy jeśli ktoś z mieszkańców będzie świadkiem 
łamania przepisów, czy jeżeli mieszkaniec to zgłosi będzie świadkiem i czy to 
wystarczy jeżeli będzie takie zgłoszenie. Czy wystarczy zdjęcie anonimowe o 
zaistniałej sytuacji ? 
 
Osoba, która zgłosi będzie świadkiem w sprawie, jeżeli sprawca się przyzna , 
jeżeli chodzi o zdjęcie to osoba która zrobi  przekroczenie będzie musiała się do 
tego przyznać,  przesłuchuje się świadka , właściciel firmy zostanie o tym 
powiadomiony, ale świadek musi być w tej sprawie nie może pozostać 
anonimowy. 
 
Pan Przewodniczący podziękował Panu Komendantowi i Pan Komendat 
wyszedł z sesji 
 
Ad.pkt. 6 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poinformował radnych, że w 
dniu 21 października 2011 roku wpłynęła do Rady Gminy od Wojewody 
Lubuskiego analiza oświadczeń majątkowych Wójta i Przewodniczącego rady 
Gminy 
-  w dniu 28 października 2011 r. zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy o 
samorządzie gminnym ( Dz.U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm. ) dokonał 
analizy oświadczeń majątkowych radnych złożonych  na jego ręce , odczytał 
analizę oświadczeń. – kserokopia analizy stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
- w dniu 28 października wpłynęła do Rady Gminy analiza oświadczeń 
majątkowych dokonana przez Panią Wójt Anitę Staszkowian – Pani wójt 
odczytała analizę  
- w dniu 04 listopada 2011 roku wpłynęła do Rady Gminy analiza oświadczeń 
majątkowych dokonana przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Żaganiu – 
analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy Wymiarki oraz 
kierowników jednostek organizacyjnych gminy i osób funkcyjnych Urzędu 
Gminy.- Pani Halina Kiszka Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała 
analizę – stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.pkt. 7  
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 15 
listopada 2011 r. wpłynęło do Rady Gminy Zarządzenie Nr 0050.85.2011 Wójta 
Gminy Wymiarki z dnia 14 listopada 2011 r. w sprawie przyjęcia projektu 
uchwały budżetowej na 2012 rok oraz projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej gminy na lata 2012-2025 
- w dniu 14 listopada 2011 roku wpłynęło do Rady Gminy zawiadomienie o 
wszczęciu postępowania nadzorczego w stosunku do uchwały nr XII/59/11 
Rady Gminy Wymiarki z dnia 18 października 2011 roku w sprawie ustalenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczyciela grupy 
mieszanej 5-6 latków. 
- w dniu 17 listopada b.r. wpłynął do Rady Gminy wniosek o ustalenie stawek 
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków do 
zbiorczych urządzeń stanowiących własność Gminy Wymiarki 
- w dniu 24 listopada 2011 r. wpłynęło do Rady Gminy wskazanie odnośnie 
uchwały nr XII/59/2011 z dnia 18 października 2011 r. w sprawie ustalenie 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczyciela grupy 
mieszanej 5-6 latków 
Dokumenty te znajdują się do wglądu na dzisiejszej sesji. 
Ad. pkt. 8 . 
w okresie od 20 – 26 października uczestniczyliśmy w delegacji w Blanzy we 
Francji, podpisałam umowę o współpracy z gminą Francuską , prowadziliśmy 
rozmowy o zacieśnieniu współpracy , rozmawialiśmy odnośnie współpracy 
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naszych szkół , zwiedzaliśmy jednostki strażackie, stację uzdatniania wody- 
koszt tej stacji 8000000 euro, było to robione etapami. Woda jest chlorowana 12 
razy. Rozmawialiśmy z Panem Burmistrzem Kensi odnośnie busa i z Panem 
Ratajczakiem 
- 04 listopada podpisywaliśmy notarialnie z panią skarbnik umowę z 
Narodowym Funduszem Ochrony  Środowiska, to jest przekazanie środków za 
porzucony samochód na terenie gminy, który nie ma właściciela. 
- odbyły się Obchody dnia Niepodległości, państwo oferowaliście się, że 
będziecie uczestniczyły w pochodzie, było bardzo mało mieszkańców, radnych. 
Prośba żebyście się Państwo bardziej angażowali w uroczystości gminne ,żeby 
było was widać 
-mieliśmy wizytę dzieci ze Szkoły Podstawowej w Urzędzie Gminy 
-08 listopada b.r. odwiedzili nas przedstawiciele Straży Granicznej , chodziło o 
pieniądze, nie są one zabezpieczone w budżecie, a co będzie w środku roku to 
zobaczymy 
- 09 listopada spotkaliśmy się z Prezesem Huty – Panem  Rzeźniczakiem 
chodziło o nasze należności, jak na razie huta się wywiązała wobec nas.  Była na 
spotkaniu u Pana Starosty dzięki pomocy Lubuskich Parlamentarzystów udało 
się odwlec w czasie egzekucję dla huty, mogła to być tragedia dla gminy 
-15 listopada odbył się przetarg na lokal po  byłym posterunku policji i na 
działkę przy ulicy Szkolnej, obydwa skuteczne, 01 grudnia będzie zawarcie 
aktów notarialnych 
-chcemy z Panem Dyrektorem Wiśniewskim zorganizować Jarmark Świąteczny 
połączony z wigilią dla mieszkańców. Pierwsze spotkanie w tej sprawie odbyło 
się 21 listopada. Będzie to organizowane wspólne z Kołem Gospodyń Wiejskich 
z Witoszyna, z Kołem Emerytów i Rencistów we współpracy z Zespołem Szkół 
i z Radą Rodziców z Zespołu Szkół. Odbędzie się to 10 grudnia b.r. rozpocznie 
się Jasełkami w Szkole Podstawowej, wigilia na placu GOK i B  pod namiotami, 
nieodpłatne 3 potrawy plus ciasto, zakończone występem świątecznym 
Zespołem Actiwus, chcemy żeby w czasie wigilii dzieci mogły sobie sprzedać 
akcesoria świąteczne i przeznaczyć je na swoje klasy. Serdecznie wszystkich 
zapraszamy 
- 24 listopada byliśmy w Dreźnie Pan Jana Babiarz i Pan Marcin Wiśniewski 
składali wnioski o wypłatę w ramach projektów. 
- od ostatniej sesji Pan Dyrektor Dziok sfinalizował remont budyku w 
Lubartowie , zostało do zagospodarowania obejście. 
-przeprowadziliśmy remont lokalu w budynku socjalnym przy ulicy II Armii, 
chodziło o ocieplenie i o zabezpieczenie ogrzewania w lokalu który przyznała 
komisja mieszkaniowa jednej z naszych mieszkanek, poza tym jeden z 
lokatorów zgodził się na zamianę lokalu. 
- 28 listopada Pani Pożniak uczestniczyła w odbiorze prac wykonanych na rzece 
Otwiernicy na Lutynce 
-28 listopada b.r. odbyła się Powiatowa Rada Zatrudniania 
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-byliśmy zaproszeni wspólnie z Panem Przewodniczącym i Panią 
Wiceprzewodniczącą do GOK i B w Wymiarkach w związku z uruchomieniem 
funkcjonowania biblioteki w nowym lokalu, spowodowane jest to stanem i 
kosztami utrzymania biblioteki. Roczny koszt utrzymania jest to 20.000 zł i nie 
stać nas było na dalsze utrzymywanie tego obiektu. Zapraszamy Państwa, żeby 
zobaczyć jak to wygląda. Co do budynku biblioteki to w przyszłym roku 
będziemy Państwu proponować jakieś działania, myślę że sprzedaż, nie stać nas 
na to, żeby go tak zmodernizować, żeby jego ogrzewanie było takie 
kosztochłonne. 
-Pani Anita Staszkiwian odczytała odpowiedź na wnioski z ostatniej sesji 
odnośnie użytkowania silosów i uzupełnienia znaków 
-jeżeli chodzi o Powiat żarski naprawa nierówności,  został postawiony znak 
nierówności. 
-zimowe utrzymanie dróg na terenie naszej gminy będzie wykonywała firma 
Bartosz , mamy podane telefony informacyjne, posypywanie i odśnieżanie tak 
jak dotychczas , ciąg drogi na Lutynkę w całości i w kierunku do wiaduktu też w 
całości. Usunięcie zasp 5 godzin po ustaniu sypania śniegu, usunięcie zasp 6 
godzin miejmy nadzieję, że będzie to szybciej 
-GDDK i A przesłała nam informację odnośnie zimowego utrzymania 
autostrady 
- Pan Piotr Kowalski dodał, że zaprosiliśmy gości z Francji na uroczystość 
podpisania 5 lat współpracy, w tym czasie był przekazany samochód i sprzęt dla 
gminy. 
 
 
Ad.pkt.9 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta będącej podstawą 
obliczenia podatku rolnego 
 
Pani Zofia Hajkowicz wyjaśniła, że cena żyta będąca podstawą do obliczenia 
podatku rolnego jest podawana w formie komunikatu Prezesa GUS w ubegłym 
roku wynosiła 37,64 zł za kwintal, nie obniżaliśmy tej ceny. Obecnie Prezes 
GUS podał cenę skupu żyta w kwocie 74,18 zł za kwintal. W związku z tym 
przygotowaliśmy projekt uchwały w sprawie obniżenie ceny żyta do kwoty 
41,40 zł za kwintal 
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji do projektu  
uchwały Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę 
Kiszka o odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W 
głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych . Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr XIII/62/2011  
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości w 
Gminie Wymiarki 
 
Pani Zofia Hajkowicz – skarbnik w Urzędzie Gminy wyjaśniła, że jest to wzrost 
w stosunku do stawek z ubiegłego roku o 4,2% 
 
Radny Pan Leszek Wróbel i Pan Edward Kowalów byliby za nie podnoszeniem 
podatku od nieruchomości ,w tej chwili widząc jest obecnie sytuacja. 
 
Pani wójt powiedziała, że zaległość podatkowa od huty to jest 7 rat. 
Powiedziała, że naraża się na naruszenie dyscypliny finansów publicznych i ten 
zarzut się pojawi podczas kontroli nie podpisze tytułu wykonawczego bo żal jej 
jest mieszkańców. Mamy bardzo wyśrubowane dochody, nie ma takiej 
możliwości żeby huta nam to spłaciła. Niemniej jednak jeżeli tego nie 
zatwierdzimy nie mamy możliwości uchwalenia budżetu w tym roku jaki w 
roku 2014, wskaźniki nam się nie zamkną. Proponuje tą stawkę zostawić na 
takim poziomie. 
 
Pani skarbnik dodała, że budżet jest bardzo okrojony, jednostki mają pieniądze 
tylko na bieżące utrzymanie plus wynagrodzenie, oprócz tego jest budowa hali 
sportowej  
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych 
głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta 
większością głosów. Uchwała nr XIII/63/2011  stanowi  załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu. 
 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w 
Gminie Wymiarki 
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Uchwała została przyjęta większością głosów. Uchwała nr 
XIII/64/2011  stanowi  załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu. 
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Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia stawek za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków do zbiorczych urządzeń 
kanalizacyjnych  
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek odczytał projekt uchwały i 
poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za 
przyjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny glosował przeciw. Uchwała 
została przyjęta większością głosów. Uchwała nr XIII/65/2011  stanowi  
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 
 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do stawki opłat za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę 
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr 
XIII/66/2011  stanowi  załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 
 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek od środków 
transportowych 
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych 
glosowało przeciw . Uchwala została przyjęta większością głosów. Uchwała nr 
XIII/67/2011  stanowi  załącznik nr 10 
 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek oraz zasad poboru opłaty 
targowej 
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwala 
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została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr XIII/68/2011  stanowi  załącznik nr 
11 do niniejszego protokołu 
 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia na terenie 
Gminy Wymiarki zasad poboru podatków i ustalenie wynagrodzenia za inkaso 
należności podatkowych  
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwala 
została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr XIII/69/2011  stanowi  załącznik nr 
12 do niniejszego protokołu 
 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla nauczyciela grupy mieszanej 5 – 6 latków. 
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwala 
została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr XIII/70/2011  stanowi  załącznik nr 
13 do niniejszego protokołu 
 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 r. 
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwala 
została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr XIII/71/2011  stanowi  załącznik nr 
14 do niniejszego protokołu 
 
 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie w 
Kościele św. Anny w Lutynce. 
 
W związku z tym, że nie wniesiono więcej uwag i propozycji  uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Panią Halinę Kiszka o 
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odczytanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwala 
została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr XIII/72/2011  stanowi  załącznik nr 
15 do niniejszego protokołu 
 
 
Ad.pkt.10 
Pan  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 14 grudnia b.r. odbędzie 
się wspólne posiedzenie komisji odnośnie budżetu na 2012 rok o godz. 16.00 w 
Remizie Strażackiej. 
 
Pan Jerzy Pilny na ulicy Polnej postawić znak ograniczenia tonażu do 3,5 tony  
Lasy państwowe tamtędy wywożą drzewo, opisują nas , krzywe hydranty o co 
chodzi? 
 
Pan sołtys Roman Czarkowski pomalować hydranty 
 
Pan sołtys z Wymiarek Józef Grygorowicz chodzi o zjazd z autostrady ktoś 
próbował coś z tym zrobić i na jakim etapie  to zostało, mówi się ż to nie da 
rady, miał być mop jesteśmy odcięci od świata, drogi , rowy są koszone raz w 
roku i tylko przy asfalcie, w rowach rosną krzaki i dopiero to będzie kosztowało 
nakładów pieniędzy. Gdyby gmina coś dołożyła gdyby był zjazd to przyszli by 
inwestorzy, były by pieniądze z tej firmy. 
- drogi nasze , w Gminie Przewóz asfalty są porobione w Lipie do kilku 
gospodarstw, tak samo w Iłowej u nas nic 

 
-Radny Pan Leszek  Wróbel, czy Pan Iżyk obiecując nam wzięcie składowiska 
odpadów w Lutynce w dniu 01 stycznia 2011 r. wziął to składowisko czy nie, 
mamy na przyszły rok zapisane na to pieniądze w budżecie. Trzeba było zrobić 
tak jak wójt Przewozu, tak być nie może bogacą się na gminnych pieniądzach. 
Trzeba go zaprosić, rozliczyć, dość płacenie haraczu, zaprośmy go na sesje i 
rozliczmy. Musimy to zakończyć definitywnie. 
Pan Przewodniczący powiedział, że popiera radnego, śmiechu warte żebyśmy 
płacili nie wiadomo za co i na kogo. Zaprosić na najbliższą sesję Pana Iżyka 
 
Pan Edward Kowalów, ulica Pocztowa proszą mieszkańcy o postawienie 
oświetlenia 
- ulica Kościuszki jest wykoszone do rowu, ale tam znajduje się rów który nie 
jest udrożniony 

- czyszczenie rowów wzdłuż ulicy Polnej, Pocztowa wzdłuż asfaltu z lewej 
strony od torów 
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Pani Janina Bednarz od kilku dni na skrzyżowaniu na Czyżówek nie świeci 
lampa 
-mieszkaniec Wymiarek zgłaszał, żeby gdzieś postawić zbiornik na odpady 
szkodliwe baterie 
-jeżeli chodzi o bibliotekę może przeznaczyć na coś innego bibliotekę , 
wiadomo że są koszty, ale nie sprzedawać tego.  
Radny Pan Edward Kowalów poparł radną w tej sprawie 
-odnośnie zatoczki i wiaty na ulicy Waryńskiego, ze względu na 
bezpieczeństwo. 
 
Pani Danuta Pożniak kierownik Działu G.G.  wyaśniła, że nie ma takiej 
możliwości bo jest to za blisko krzyżówki , trzeba by było ponieść nakłady na 
przygotowanie placu 
 
Radna Pani Joanna Wieczorek – dziury w asfalcie od sklepu do końca 
Witoszyna Górnego 

- sprawa ogrzania świetlicy w Witoszynie Górnym, świetlica jest otwierana 
na dzień dzisiejszy 

- prośba o wyłączanie telefonów komórkowych  podczas sesji 
 
Radna Pani Halina Kiszka w imieniu mieszkańców ulicy 40 –Lecia w 
Wymiarkach  ponawia swój wniosek o nawierzchnię , utwardzenie ulicy, nie 
mamy dziur mamy materiał i to łatamy, my nie myślimy o asfalcie chodzi o 
położenie polbruku, na naszej ulicy już nie będzie inwestycji 
-ulica Strzelecka jest załatana, koło posesji państwa Dobraczyńskich i koło Pana 
Babiarza są dziury w asfalcie 
 
Radny Pan Czesław Żółtański dostawienie lampy przy ulicy Ogrodowej, jest 
słup, przewody lecą w kierunku parku. 
 
Sołtys z Wymiarek Pan Józef Grygorowicz wnioskował o uzupełnienie 
brakujących nazw ulic, jest to kłopotliwe dla osób przyjeżdżających z zewnątrz 
 
Sołtys z Witoszyna, kiedy zostaną namalowane pasy przejście dla pieszych koło 
szkoły, światło selektywne powiesić. 
 
Radny Pan Cezary Hoffman wniosek i prośba aby ważne inwestycje dla gminy 
przeglądał inspektor, sprawę przetargu prowadzi ekspert w tej dziedzinie, jakie 
są szanse rozstrzygnięcia przetargu, my ciągle dokładamy, czy koszty nie 
przewyższają niedoróbek, inwestycja sali opóźniona o pół roku. Wynająć 
eksperta niech się zajmie od początku do końca 
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Sołtys Lutynki, nie świecące lampy w Lutynce od Monaru w kierunku końca 
wsi  
- postawienie kosza na śmieci koło tablicy ogłoszeń 
 
Radny Pan Piotr Adamek prosił by żeby był wykopany z poziomem do lustra 
wody. 
 
Pani Anita Staszkowian wyjaśniła, że reasumując wnioski nie rozumiecie 
Państwo, że nie mamy pieniędzy dochody Gmina na przyszły rok tj 6832000 zł, 
sala ma kosztować 4000000 to jest kredyt, nie mamy innych możliwości, nie 
mamy o czym rozmawiać, nie mogę pomóc ich realizować, zakup materiałów 
nie ma szansy, chcieliśmy mieć halę sportową róbmy ją spokojnie, w 2013 roku 
chcemy robić drogę na Jeziorku  

- zjazd możemy zrobić na koszt Gminy za 2000000, nas nie stać na 
wszystko 

- 21 tablic nazw ulic jest zamówionych , jest t koszt 5.000 zł. 
- braki w oświetleniu, jest 10 punktów na wnioski mieszkańców, odcinek 

ulicy Sobieskiego oświetla nam huta, jak się da coś załatwić staramy się 
załatwić 

- rowy, jeżeli nie ma szamb to ludzi puścimy żeby to zrobili 
poprawił się stan  Otwiernicy i rowów, tam gdzie są rowy wykoszone z 
krzaków 

- ograniczenie tonażu na ulicy Polnej postawić znak od Pani Korczowskiej 
- odnośnie zjazdu działania były podejmowane, rozmawialiśmy z Panem 

Wicewojewodą, rozmawialiśmy, żeby go otworzyć póki nie zostaną 
oddane drogi alternatywne , to skończyło się i można próbować 
rozmawiać w tej sprawie, ale jest odpowiedź, że mamy sobie sami zrobić 
zjazd 

- składowisko, Pan Iżyk nie obiecał że na pewno do 01 stycznia. Uchwałę 
będzie podejmowało Walne Zgromadzenie. Trzeba stworzyć pozytywną 
sytuację do głosowania,. W grudniu na sesję zaprosimy Pana Iżyka. 

-  rowy zostaną udrożnione, sprawdzimy w jakim są stanie. Lampa jak się 
uda to ją założymy na ulicy Pocztowej 

- w szkołach są pojemniki na baterie, sprzedawca ma obowiązek 
przyjmować zużyte baterie 

- bibliotekę może kupi Zakład Zdrowotny pod budynek użyteczności 
publicznej 

- musimy kupić masę asfaltowa połatać dziury 
- zakupimy piecyk do świetlicy w Witoszynie Górnym 
- przejście dla pieszych, światło, napiszemy do Powiatu. 
- Jeżeli chodzi o halę sportową, przetag będzie ogłoszony na dniach, 

niezależny budowlaniec sprawdził dokumentację i myślę, że wszystko już 
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jest w porządku,. Jeżeli nie da się to na początku przyszłego roku i na 
przyszły rok .  

- Pani Zofia Hajkowicz powiedziała, że mamy ponad 2.700000 zł kredyt. 
Na ostatni Bank Spółdzielczy złożył ofertę. Kredyt wzięty na 
oczyszczalnię ścieków będziemy spłacać do 2025 roku. W przyszłym 
roku na sale musimy wziąć całe 4000000 zł. 

   
Pani Danuta Poźniak powiedziała, że od 01 stycznia 2012 roku zmienia się 
ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminie, dochodzą obowiązki i 
jest to związane z tym . Wszystko będzie rozstrzygane w ramach przetargu, 
to narzuca na gminę obowiązek dotyczyło to będzie odpadów stałych. 
Nieczystości płynne można przejąć w drodze uchwały. Pojemniki  jakbyśmy 
chcieli coś dostawić trzeba by było na to płacić jak to wdrożymy. Sami nie 
damy rady jeżeli nie wejdziemy z jakąś gminą w układ. 

 
 
Ad. pkt. 11 .  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad. Przewodniczący Rady Gminy – 
Pan Piotr Adamek podziękował radnym, zaproszonym gościom za udział w sesji 
i o godz. 19.00 zamknął posiedzenie XIII  Sesji Rady Gminy Wymiarki. 
 
 
 
    Protokołowała:                                        Przewodniczący Rady 
         Inspektor 
   Jolanta Dąbrowska                                             Piotr Adamek 


